
 

 

Dagsorden/Referat Skolebestyrelsesmøde på Firehøjeskolen   
Dato: 3. september 2024  

Tid: kl. 17.00 – 19.30  

Sted: Personalerummet Firehøjeskolen 

Deltagere: 

 

 

Ordstyrer:  

Referent: 

Mads T, Ida, Julie, Søren, Gitte, Nicoline, Mads L, Pia Maria, Mads, Mette M, Elevrådet 

Alfred og Victor. 

 

Mads Thomsen  

Karsten Bording 
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PKT, Ansv., Tid      

Pkt. 1 MM  

Kl. 17.00 

Septembers himmel Efter kort præsentation af alle i bestyrelsen synger vi, 

som vi plejer. 
   

Pkt. 2 MT/IGL 

Kl. 17.05 

Konstituering. 

 
Mads og Ida ønskes af en samlet bestyrelse 

fortsat at have et delt formandskab. TILLYKKE. 

 X  

Pkt. 3 IGL 

Kl. 17.15 

Elevrådet siden sidst Velkommen til Alfred og Victor fra elevrådet. 

Status fra elevmødet. 

- Valg af formand og næstformand 

- Emil fra 6.x er formand 

- Alfred fra 8.x er næstformand 

Boden 

- Konkurrence om navn på boden 

- 1. fredag i hver måned kunne den eventuel 

fortsætte, hvor 8.x sælger til deres lejrtur 

  X 



- Lykke kunne også stadig sælge fra 

boden.(MM) 

 

Emil, Alfred og Mads Hansen sendes på 

elevrådskursus i Vejle. 

 

Et ønske til en emneuge er at møde senere men så 

har de også kortere pauser i 9.x(Diana og 

Seweryn) – der arbejdes videre med tanken. 

PKT. 4 ML/MM 

KL. 17.30 

Erhvervsaften, januar, udvalg 

nedsættes. 

Bestyrelsen vil rigtig gerne have en hvervsaften og 

tage fat i de lokale erhvervsdrivende. Måske 

erhvervsforeningen. 

Tanken kunne være, at det kunne være hvert 2. år, 

at der skulle afholdes hvervsaften. 

Måske gældende for alle forældre og elever i 

udskolingen? 

Måske mere fokus på erhvervspraktik og evt. med 

mødepligt. 

Datoen er torsdag den 9.januar 2025. 

Evt. en fremtidsforsker med fokus på jobtyper, 

arbejde generelt 

Arbejdsgruppe: Søren, Mads L 

Kunne vi i skoleregi notere hvor og hvordan 

praktikken er de besøgte steder, så vi har noget 

erfaring til fremtidige valg og ønsker for 

praktiksteder.  

X x   

PKT. 5 IGL. 

17.50 

 

Trivsel og pauser.  

Relationer på tværs (store som 

idrætsinstruktører, sammenhæng med 

fritidslivet, samlæste klasser, 

trivselsambassadører, app-writer agenter, 

fab lab agenter). Den åbne skole. 

Fokus på fællesskaber på tværs af årgange. 

Men er det opdelt mellem årgangene? 

I foreningslivet/-tiden efter skolen er eleverne på 

tværs af årgange sammen, kunne det overføres til 

skoledelen. 

Alfred og Victor siger, at der er forskel mellem ude 

og ind. Ude er det mere blandet mens indenfor 

ønskes mere opdelt. 

Der er vigtigt at være opmærksom på opdeling af 

årgange og område i skolen. F.eks. sommerfesten, 

X   



hvor det umiddelbart var fint med opdeling mellem 

5. og 6. klasse. 

Vi må ikke ”besøge” hinandens områder. 

 

Udemiljøet for ”udskolingen” virker ikke særlig 

tiltalende. Kunne vi gøre det mere attraktivt? 

Kunne elevrådet komme med ønsker/tanker om det 

samlede udemiljø? 

Kunne ”leg på streg” gentages? 

Nye borde/bænke-sæt? 

Elevrådets ønsker kunne bruges i bestyrelsen, som 

måske hurtigt kunne sætte ønskerne på skinne og 

stå for at få praktiseret/lavet forholdsvis hurtigt. 

Ida skriver til Anette om booking af ”leg på streg”  

 



PKT. 6. 

Kl. 18.20 

PMA/MH 

Fællesskaber Udskolingen(lærere) vil gerne skabe fællesskaber på 

tværs. 

For at skrabe penge sammen kunne elever sælge 

lodder, julekalender, trøjer m.m. Men 

eleverne/forældre synes ikke at bakke op om det. 

Energien jo ældre de bliver forsvinder lidt, da der er 

meget for alle at lave. 

 

Hvad tænker vi som bestyrelse? 

Kunne vi finde arbejdsdage hos erhvervsdrivende i 

stedet for at sælge til ”de faste kunder”? Ofte er det de 

samme som sælger og køber. Det er også et issue. 

Kunne vi lave årlig opsparing? 

Vi vil gerne, at ALLE prioriterer fællesskab. 

Udskolingen ønsker at lave en tradition med juletur til 

Århus. Nogle elever ønsker det ikke, men udskolingen 

vil gerne holde fast. Bestyrelsen hører nærmere. 

X   

PKT. 7 

Kl. 18.35 

MAD Tak for mad.    

Pkt. 8  

Kl. 18.55 

Nyt fra skolen, ledelse, afdelinger – 

herunder trivsel, TCBU 
En del ekstra ressourcer til CO, Støtte, 

Mellemformstimer men også vikar-dækning 

Skolen har købt en laser-cutter for at styrke IT på 

Firehøjeskolen. 

William vores psykolog har haft et oplæg om 

rumme/håndtering af elever med særlige behov for 

personalet. 

TCBU har tildelt os flere ressourcer, så vi kan sparre 

mere med Helle C. Outzen og William. Hurtigere hjælp 

som vil gavne eleverne, forældre og personalet. 

Pga. indførelse af Barnets lov oplever vi mere fokus på 

elevsamtaler/elevens tav. 

Personalet har 98% afsæt/arbejder i to afdelinger. 

  X 



 

Pkt. 10. MT 

Kl. 19.15 

Evt. Skolepatrulje opleves ikke at være på plads om 

morgen. Måske er kl 08.00 for sent og de elever, 

som står om morgen, bør være elever fra 

nærområdet. 

 

Bestyrelsesrepræsentant til hver klasse: 

 

0x - Julie  
1x - Gitte  
2x - Mads L  
3x - Gitte  

4x - Mads T  
5x - Julie  
6x - Ida  
7x - Mads T, Nicoline, Søren eller Mads L 
8x - Mads T, Nicoline, Søren eller Mads L 
9x - Mads T, Nicoline, Søren eller Mads L 

   

Pkt. 11 IGL 

Kl. 19.20 

Dialogprincipper, status og næste 

skridt 

Arbejdsgruppe fra sidste år: Gitte, Ida, 

Mette. 

  X  

 

 

Vi har stort fokus på det gode arbejdsmiljø, derfor kan 

der komme en del registreringer i Safety Net om 

fysisk/psykisk vold overfor voksne/andre børn. 

Vi vil også have fokus på sproget, sociale spilleregler 

og samværet. 

 

PKT. 9  

Kl. 19.10 

Orientering legeplads og nedsættelse 

af arbejdsgruppe. 
Der er kommet en byggetilladelse og Kompan er i 

gang, ca om 6-7 uger kommer vores nye legeplads. 

Vi skal have tømt legepladsen for sand og lavet drøn. 

Mads T, Mads L, Victor og Karsten B i styregruppen. 

  x 



Evt. afbud bedes meddelt til:  

Mads Thomsen · Tlf. 2129 2774 - madshthomsen@gmail.com eller  

Mette Mostrup Nymand. Tlf. 2153 9880 - MEMNY@Vejle.dk  

Punkter til kommende møder:  

• Følgende punkter kunne tages op i personalegruppen og bestyrelsen, så det bliver relevant og herefter på hjemmeside 

Fællesarrangementer  

Følgende kan lægges på hjemmeside nu: strategi for ordblinde samt forældrerådsguide  

• Trivselsmålinger børn  

• Profil for skolen og økonomiske prioriteringer   

• Hvad er det fede ved skolen, valg af skolen – punkter fra elevrådet – høj faglighed - trivsel  

• Efter nytår –input fra indskoling, mellemtrin, udskoling ift. prioriteringer af økonomi, lejrskoler, forældrekørsel, cykle mere • 

Læsebånd – pris, resultat ift. co-timer, 1. punkt efter ferien  

• Video om dialogprincipperne  

• Skole-hjem-samarbejde – punktet færdigbehandles når vi er færdige med dialogvideoen og opdatering af principper • 

Status overgange ift. brobygning: Den gode overgang Bøllen, Skovkanten. Et samarbejde udvikles på.  

Datoer for kommende møder: 

9. oktober 17-19.30 Dialogmøde med forældre  

4. november 17-19.30 

12. november dialogmøde for Formand og næstformand med Børn og Unge-udvalget. 

5. december 17-19.30 

9. januar 17-19.30 Erhvervsaften 

4. februar 17-19.30 



5. marts 17-19.30 

3. april 17-19-30 

5. maj 17-19.30 

3. juni 17-19.30 

12. juni 15-20 arbejdsdag for forældre/elever 


